
Protokół Nr I/2014 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 01 grudnia 2014 roku 
 
 

 
        Szanowni Państwo! Jako najstarszy wiekiem radny kadencji Rady Miejskiej 2014 
– 2018 zgodnie  art.20 ust.2 c ustawy o samorządzie gminnym otwieram obrady I sesji 
Rady Miejskiej w Sędziszowie VII kadencji samorządu w latach 2014 – 2018. 
 
Witam wszystkich państwa serdecznie. 
 
Szczególne słowa powitania kieruję do Radnych, którzy na tą rozpoczynają się 
kadencję otrzymali z woli wyborców naszej gminy mandat publicznego zaufania. 
 
Z uwagi na to iż w dniu dzisiejszym odbywają się obrady wszystkich szczebli 
samorządu, wielu zaproszonych gości nie mogło przybyć do nas. 
 

- Witam zaproszonych gości na dzisiejsze obrady w osobach: 
 

1)  Burmistrza Sędziszowa  
Prezesa SPEC Andrzeja Kluczkę 
Prezesa MG Zarządu OSP Januarego Ejsmonda 
Komendanta Gminnego OSP Mirosława Nowakowskiego 
Komendanta Policji Dariusza Wiekierę 

 
2) Radnych Rady Powiatu Jędrzejowskiego naszego okręgu z których obecna 

jest tylko Pani Ewę Kubas – Samociuk – Przewodnicząca Rady Powiatu 
jędrzejowskiego. 

 
     

3) Duchowieństwo naszej gminy 
 

Ks. Mariana Haczyka 
Ks. Kazimierza Wirkowicza 
Ks. Edmunda Noconia 
Ks. Jana Biernackiego 
Ks. Dariusza Mularczyka 

4) Przedstawicieli organizacji społecznych: stowarzyszeń w tym OSP i KGW, 
fundacji oraz partii politycznych funkcjonujących na terenie naszej gminy. 

     
5) Prezesów, dyrektorów i kierowników zakładów pracy naszej gminy. 
 
6) Kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 
 
7) Sołtysów naszych sołectw i przewodniczących Komitetów  



     Osiedlowych. 
 
8) Przedstawicieli kombatantów i Byłych Więźniów Politycznych. 
 
9) Przedstawicieli organizacji skupiających emerytów i rencistów. 

 
10) Związki Zawodowe funkcjonujące w jednostkach samorządowych. 

 
11) Komendanta Komisariatu Policji w Sędziszowie. 

 
12) Mieszkańców gminy i miasta którzy zechcieli uczestniczyć w    

                Naszej I sesji. 
           13. Media: Echo Dnia, Gazetę Jędrzejowską, NGS, Radio Kielce. 
           14. Przedstawicieli Młodzieżowej Rady Miasta. 
 
Ad. 1 
 

Szanowni zebrani ! 
Pan Z.Konieczny 
 

         Pierwsza sesja nowej rady to moment szczególny dla Nas wszystkich zarówno 

dla TYCH którzy zostaliśmy wybrani dla piastowania funkcji radnego, jak i TYCH 

którzy nas wybierali. Oddając swój głos w wyborach zaufali Nam, wierząc że 

będziemy godnie reprezentować potrzeby naszych mieszkańców. 

Wybory to szczególny proces w demokratycznym kraju, dotyczący sprawowania przez 

Obywateli władzy w sposób bezpośredni. 

Nad dopilnowaniem procedur ustalonych ordynacją wyborczą w naszej gminie 

czuwała Miejska Komisja Wyborcza w Sędziszowie powołana przez Komisarza 

Wyborczego w Kielcach do przeprowadzenia wyborów samorządowych  2014 w 

osobach: 

           Przewodniczącego             -  Bożeny Chyla 

           z-ca przewodniczącego     -   Mariana Rokickiego 

           członków                           -  Jolanty Pawłowskiej 

                                                    Marty Musiał 

                                                    Patrycji Chmielarskiej 

                                                    Bożeny Grabek 

                                                    Klaudii Turos 



                                                    Macieja Durek 

                                                    Ewy Ogórek 

 

 

       Proszę o wypełnienie obowiązku zawartego w art.180 § 1 ust. 5 ust. 7 Kodeksu  

Wyborczego tj. wręczenie zaświadczeń o wyborze na funkcję radnego Rady Miejskiej 

w Sędziszowie na kadencję 2014 – 2018.  

Zaświadczenia wręczą przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej p. Bożena Chyla 

i zastępca przewodniczącego p. Marian Rokicki. 

Proszę o zabranie głosu przez przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej 

Krzysztofa Opałkę. 

 

Pan Marian Rokicki 

           Na podstawie protokołu z wyborów do Rady Miejskiej w Sędziszowie 

zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 roku proszę o odbiór zaświadczeń o wyborze 

na funkcję radnego, jak niżej: 

M. Rokicki wyczytywał kolejno radnych według okręgów a Pani Bożena Chyla 
wręczała Im zaświadczenia jak niżej: 
 
Okręg Nr 1    - obejmujący swoimi granicami: Krzcięcice, Słaboszowice, 
                         Wojciechowice, Aleksandrów, Piołunka, Mierzyn – Panią  
                         Anetę Konieczną 
 
Okręg Nr 2   - obejmujący swoimi granicami: Boleścice, Borszowice, Grązów 
                         Zielonki – Pana Nikodema Jawor. 
 
 
 Okręg Nr 3     - obejmujący swoimi granicami: Łowinia, Pawłowice, Pawłowice  
                          - Zagaje, Sosnowiec – Pana Zbigniewa Gładki. 
 
Okręg Nr 4      - obejmujący swoimi granicami: Bugaj, Czekaj – Krzelów, 
                            Swaryszów, Szałas, Tarnawa, Marianów – Pana Marka Żelezika. 
 
Okręg Nr 5     - obejmujący swoimi granicami: Czepiec, Przełaj, Przełaj – 
                           Czepiecki, Mstyczów, Białowieża – Pana Jana Strzelec. 
 
Okręg Nr 6    -  obejmujący swoimi granicami: Klimontów, Podsadek, Jeżów, 
                            Klimontówek – Pana Zdzisława Koniecznego. 



 
Okręg Nr 7     - obejmujący swoimi granicami : Gniewięcin, Piła – Pan 
                           Wiktor Tabor. 
Okręg Nr 8     -  obejmujący swoimi granicami miasto Sędziszów – ulice: Bąkowska,   
                           Gródek, Kościelna, Marianowska, Partyzantów, Piaskowa, Rynek,   
                           Rzeczna, Sportowa – Pana Adama Mysiarę. 
 
Okręg Nr 9    -  obejmujący swoimi granicami miasto Sędziszów – ulice: Cicha,  
                          Dworcowa 1 – 14, Gniewięcińska Jędrzejowska, Klonowa, Kielecka,  
                          Nagłowicka, Polna, Rajska 50 – 59, Wodzisławska 
                          – Pana Zbigniewa Adamskiego                    
 
Okręg Nr 10      - obejmujący swoimi granicami miasto Sędziszów- ulice:  
                           Dworcowa15 – 30, Działkowa, Kolejowa, Kościuszki, Krótka, Rajska  
                          1 – 49, Słoneczna, Spokojna, 1000-lecia, Wesoła Osiedle Na Skarpie –  
                          bloki 1, 2 – Pana Roberta Dobrowolskiego 
                             
 
Okręg Nr 11     - obejmujący swoimi granicami miasto  Sędziszów – ulice: Leśna,  
                          Zielona, Osiedle na Skarpie bloki 6, 10, 13, 14, 15, 16 – Pana Jana  
                          Wiencka 
                           
 
Okręg Nr 12     - obejmujący swoimi granicami miasto Sędziszów - ulice: 
                           Kwiatowa, Majowa, Ogrodowa, Osiedle Drewniane, Osiedle Na  
                           Skarpie bloki Nr 3, 4, 5, 7, 11, 12 -  Pan Rafała Dębickiego. 
                            
 
Okręg Nr 13     - obejmujący swoimi granicami miasto Sędziszów ulica Armii  
                          Krajowej, Osiedle Sady  bloki 1, 2, 3, 6, 7, 8, 10, 11, 12 – Panią 
Bożenę Wójcik.  
                             
 
Okręg Nr 14    - obejmujący swoimi granicami miasto Sędziszów – ulica Kardynała 
Wyszyńskiego,  Osiedle Sady bloki  Nr 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19 – Pana Jarosława 
Jaworskiego. 
                            
 
Okręg Nr 15    - obejmujący swoimi granicami miasto Sędziszów ulice Akacjowa, 
Batalionów Chłopskich, Dworcowa 31-59, Jarzębinowa, Jaśminowa, Kasztanowa, 
Klimontowska, Przemysłowa, Spółdzielcza, Osiedle Sady bloki nr 20, 21,22,25,26 –  
Pana Dariusza Juszczyka.  
 
Pani Ewa Kubas – Samociuk wręczyła radnym życzenia przekazane przez Posła na 
Sejm RP pana Mirosława Pawlaka, który nie mógł uczestniczyć w naszej sesji. 
 



 
Pani B. Chyla - Wszystkim wybranym radnym, w imieniu Miejskiej Komisji 
Wyborczej  w Sędziszowie życzę wszystkiego najlepszego , owocnej i przynoszącej 
efekty pracy dla dobra naszej gminy. 
 
Pan Z.Konieczny 
Dziękujemy Państwu za pracę włożoną w przeprowadzenie szeregu czynności 
związanych z przygotowaniem i przeprowadzeniem głosowania  oraz wręczenie 
zaświadczeń i życzenia. 
 
Ad. 3  
 Przystępujemy do pkt. 3 obrad dzisiejszej sesji tj. złożenia ślubowania, które jest 
warunkiem objęcia mandatu radnego.  
 Ślubowanie radni składają na pierwszej sesji na której są obecni.  
W dniu dzisiejszym jesteśmy obecni w pełnym składzie wybranych radnych. 
Przypominam że odmowa złożenia ślubowania oznacza zrzeczenie się mandatu. 
Ślubowanie odbywa się w ten sposób że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni 
powstają i wypowiadają słowo „Ślubuję”, lub zwrot „Ślubuję”  tak mi dopomóż Bóg. 
Ponieważ w naszym gronie znalazła się dwie  kobiety, proponuję aby to im powierzyć 
czynności proceduralne ślubowania. Rotę ślubowania odczyta Radna  Bożena Wójcik 
a Radna Aneta Konieczna będzie wyczytywać nazwiska Radnych według alfabetu.  
Zapytał czy są inne propozycje. Nie ma, przystępujemy do ślubowania. 
 
Pani Bożena Wójcik odczytała 1 raz rotę ślubowania,  
 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
gminy i jej mieszkańców”. 
 
Pani Aneta Konieczna wywołuje nazwiska radnych - 
 
 

1)     Radny Adamski Zbigniew, 
2)     Radny Dębicki Rafał, 
3)     Radny Dobrowolski Robert, 
4)     Radny Gładki Zbigniew, 
5)     Radny Jawor Nikodem, 
6)     Radny Jaworski Jarosław, 
7)     Radny Juszczyk Dariusz, 
8)     Radny Konieczna Aneta, 
9)     Radna Konieczny Zdzisław, 
10)    Radny Mysiara Adam, 
11)    Radny Strzelec Jan, 
12)    Radny Tabor Wiktor, 
13)    Radny Wiencek Jan, 
14)    Radny Wójcik Bożena, 



15)    Radny Żelezik Marek. 
 
 
Stwierdzam, że podczas obrad dzisiejszej sesji ślubowanie złożyło 15 radnych Rady 
Miejskiej i tym samym zgodnie z art.23a pkt.1 ustawy o samorządzie gminnym objęli 
ONI swoje mandaty. Od tej chwili wszystkie ich działania w sensie wykonywania 
uprawnień radnego mają moc prawną. 
 
 
Ad. 4  
Przystępujemy do pkt.4 obrad – stwierdzenie quorum. 
Stwierdzam na podstawie listy obecności obrad dzisiejszej sesji obecnych jest 15 
radnych, sesja jest więc władna podejmować prawomocne uchwały – art.14 ust.1 
ustawy o samorządzie gminnym stanowi że uchwały rady zapadają zwykłą 
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady w 
głosowaniu jawnym, chyba że ustawa stanowi inaczej. 
Kolejny pkt sesji to wybór sekretarza obrad. 
 
Ad. 5 
          
W celu usprawnienia obrad dzisiejszej sesji proponuję powołać na sekretarza obrad 
Pana Zbigniewa Adamskiego 
 
Czy ze strony Państwa Radnych są inne kandydatury? 
 Nie ma, zapytał czy radny Adamski Zbigniew wyraża zgodę na sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji? Wyraził zgodę. 
Głosowanie  
 

14 Głosów -  za  
  

Stwierdzam że sekretarzem obrad wybrano Pana Zbigniewa Adamskiego. Od tej 
chwili do jego obowiązków należy czuwanie nad przebiegiem jawnych głosowań i 
sporządzeniem protokołu. 
 
Ad.6 
Konieczny Z. proponowany porządek obrad otrzymaliście Państwo Radni w 
materiałach dzisiejszej sesji. 
Zapytał czy są propozycje zmian? 
Przypominam że zmiany w proponowanym porządku obrad sesja przyjmuje w 
głosowaniu bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. Dla Rady 
Miejskiej w Sędziszowie ta bezwzględna większość ustawowego składu rady wynosi 
8. Nie ma nowych propozycji. 
 
Przedstawiam Szanownej Radzie proponowany porządek obrad jak niżej: 

1. Otwarcie sesji przez Radnego Seniora. 
2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na Radnego. 



3. Złożenie ślubowania przez radnych i stwierdzenie objęcia mandatów. 
4. Stwierdzenie quorum.  
5. Wybór Sekretarza sesji. 
6. Przyjęcie porządku obrad. 
7. Wybór przewodniczącego Rady Miejskiej. 

– powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
– zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego, 
– wystąpienia kandydatów (wyrażających zgodę na kandydowanie), 
– przyjęcie zasad głosowania, 
– przeprowadzenie głosowania, 
– ogłoszenie wyników głosowania, 
– podjęcie uchwały rady o wyborze przewodniczącego rady. 

8. Przekazanie prowadzenia obrad nowo wybranemu przewodniczącemu. 
9. Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej, (wg procedury jak przy 

wyborze przewodniczącego) 
10. Złożenie sprawozdania finansowego o stanie gospodarki finansowej przez 

Burmistrza Sędziszowa. 
11. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Burmistrza . 
12. Uchwała w sprawie  powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji 

Rady Miejskiej  i zatwierdzenia wyboru ich przewodniczących 
13. Ślubowania Burmistrza i stwierdzenie objęcia funkcji przez Burmistrza. 
14. Ustalenie  warunków pracy i płacy dla Burmistrza. 
15. Sprawy różne – wystąpienia zaproszonych gości. 
16. Zamknięcie sesji. 

 
Kto jest za przyjęciem porządku obrad – 15 za 
 
Stwierdzam , że sesja przyjęła proponowany porządek obrad. 
Ad. 7 
Radny Z.Konieczny 
 
Przystępujemy do następnego pkt. obrad – wybór przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
 
Przystępujemy do powołania Komisji Skrutacyjnej, proszę o podawanie kandydatów 
- 3 osoby (głosowanie jawne) – zwykła większość głosów. 
 
Nazwiska:   1. Żelezik Marek 
                    2 Konieczna Aneta 
                    3 Dębicki Rafał 
                     
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 
 
Proszę o przegłosowanie uchwały w sprawie powołania składu Komisji Skrutacyjnej 
do przeprowadzenia wyborów na przewodniczącego i wiceprzewodniczących rady. 
Głosowanie 



15 głosów – za     uchwała Nr I/1/2014 
Proszę o wybranie ze swego składu Przewodniczącego Komisji. 
Na przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej Komisja wybrała Pana Marka Żelezika. 
 
Art.19 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym stanowi że Rada wybiera ze swego grona 
przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 
ustawowego składu w głosowaniu tajnym. Aby sprawnie przeprowadzić głosowanie 
przypominam Szanownej Radzie że zasady głosowania i wybór przewodniczącego 
oraz wiceprzewodniczących otrzymaliście państwo w materiałach dzisiejszej sesji – 
jest to wyciąg ze Statutu Gminy. 
Zapytał czy radni życzą sobie jej odczytanie? Rada nie życzyła sobie odczytania . 
 
 
Proszę o podawanie kandydatów na funkcję przewodniczącego 
 
Nazwiska:   
1. Adam Mysiara  - zgłosił Jan Wiencek 
2. Bożena Wójcik – zgłosił Jan Strzelec 
Nie zgłoszono więcej kandydatur. 
Zamknięcie listy kandydatów .                 
 
Czy kandydaci  wyrażają zgodę na kandydowanie? 
Adam Mysiara wyraził zgodę 
Bożena Wójcik wyraziła zgodę 
Proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. 
 
(przerwa) 10 minut. 
 
Czy Komisja jest już gotowa? 
Tak 
Proszę o wręczenie głosującym kart do głosowania i powtórzenie zasad głosowania. 
Przewodniczący Komisji odczytał zasady głosowania zgodnie ze statutem. 
Komisja : głosowanie odbywa się poprzez poszczególnych radnych – po wyczytaniu 
nazwiska Radny podchodzi do Komisji i odbiera kartę do głosowania – idzie za 
zasłonę – dokonuje głosowania wychodzi i wrzuca kartę do urny. 
 
Jeden członek komisji czyta nazwiska radnych, drugi wręcza karty do głosowania 
trzeci stoi przy urnie. 
Konieczna Aneta wyczytuje nazwiska: 
 
 

1)     Radny Adamski Zbigniew, 
2)     Radny Dębicki Rafał, 
3)     Radny Dobrowolski Robert, 
4)     Radny Gładki Zbigniew, 
5)     Radny Jawor Nikodem, 



6)     Radny Jaworski Jarosław, 
7)     Radny Juszczyk Dariusz, 
8)     Radny Konieczna Aneta, 
9)     Radna Konieczny Zdzisław, 
10)    Radny Mysiara Adam, 
11)    Radny Strzelec Jan, 
12)    Radny Tabor Wiktor, 
13)    Radny Wiencek Jan, 
14)    Radny Wójcik Bożena, 
15)    Radny Żelezik Marek. 

 
 
(Chwila głosowania – wrzucenie kart do urny – policzenie głosów). 
 
Proszę Komisję Skrutacyjną o odczytanie protokołu wyników wyborów. 
Przewodniczący Komisji odczytał protokół z głosowania. (w załączeniu). 
Kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów 
Adam Mysiara 7 głosów za 
Bożena Wójcik 7 głosów za 
1 osoba wstrzymało się od głosu 
Żaden z kandydatów nie uzyskał wymaganej liczby 8 głosów za, w takiej sytuacji 
rozpoczęto przygotowanie kart do ponownego głosowania. 
Ogłaszam 10 minut przerwy. 
Po przeprowadzeniu procedury głosowania przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
odczytał protokół z głosowania. Kandydaci uzyskali po 7 głosów za czyli nadal wybór 
przewodniczącego nie został rozstrzygnięty. 
Komisja Skrutacyjna rozpoczęła procedurę po raz trzeci. 
Po zakończeniu prac Przewodniczący Komisji odczytał protokół z głosowania z 
wynikiem: 
Adam Mysiara 8 głosów za 
Bożena Wójcik 7 głosów za 
Przewodniczącym Rady Miejskiej został wybrany Adam Mysiara. 
Następnie odczytał uchwałę w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Sędziszowie – uchwała Nr I/2/2014 
 
Proszę Pana  Adama Mysiarę o objęcie przewodnictwa obrad. Proszę o przyjęcie 
insygniów władzy przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Konieczny Z: poprosił Pana Adama Mysiarę o objęcie przewodnictwa obrad. 
 
Przekazał insygnia władzy przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Podziękował za dotychczasowy przebieg sesji, było mi bardzo miło przewodniczyć tej 
pierwszej części. 
 
 
 



 
Ad. 8 

NOWY PRZEWODNICZĄCY 
 
 
Dziękuję za zaufanie i poparcie w wyborze. Jestem zwolennikiem kontynuacji 
wszystkiego co było do tej pory dobre. Jesteśmy zbyt małą społecznością by 
dzielić się na koalicje. Nie ma miejsca na podziały i o ile konieczne było to przy 
wyborach o tyle teraz jest pora na wspólne pochylenie się ponad podziałami i 
rozwiązywanie wspólnie spraw całej gminy. Tak prowadziłem Radę dotychczas 
i tak będę chciał czynić dalej. 
 
Ad. 9 
Kolejnym punktem obrad dzisiejszej sesji jest wybór wiceprzewodniczących. 
 
Art.19 ustawy o samorządzie gminnym stanowi, że rada wybiera ze swego grona od 1 
– 3 wiceprzewodniczących w głosowaniu tajnym bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady – tak jak przy wyborze przewodniczącego. 
Skonkretyzowanie tego zapisu znajduje się w Statucie Gminy Sędziszów, gdzie rada 
określiła że liczba wiceprzewodniczących dla Rady Miejskiej w Sędziszowie wynosi 2 
osoby. 
Przystępujemy do czynności proceduralnych. 
Proponuję aby wybory przeprowadziła powołana już Komisja Skrutacyjna. 
Czy ze strony państwa radnych jest akceptacja? Rada przyjęła propozycję. 
 
Przedstawienie propozycji ordynacji wyborczej wiceprzewodniczących. 
Zasady wyboru jak przy wyborze przewodniczącego. 
Proszę o podawanie kandydatów. 
 
Nazwiska: 

1) Zbigniew Adamski – wyraził zgodę 
 
     2) Wójcik Bożena – wyraził zgodę 
 
     3) Juszczyk Dariusz–  wyraził zgody 
     

 
  
Proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. 
 
(10 minut przerwy) 
 
Proszę członków Komisji o wręczenie kart do głosowania i przypomnienie zasad 
głosowania. 
Przewodniczący Komisji odczytał zasady głosowania. 
(rozdanie kart – głosowanie – policzenie głosów) 



 
Proszę Komisję Skrutacyjną o odczytanie wyników głosowania. 
Przewodniczący Komisji odczytał protokół z głosowania. 

1) Pan Zbigniew Adamski – 6 głosów – za,  

2) Pani Bożena Wójcik – 11 głosów – za,  

3) Pan Dariusz Juszczyk – 7 głosów - za 

Na wiceprzewodniczącego został wybrany: 

1. Pani Bożena Wójcik 
Pan przewodniczący zarządził ponowne głosowanie na wybór wiceprzewodniczącego,  
spośród 2 kandydatów  ; 

1. Dariusz Juszczyk  
2. Zbigniew Adamski 

 
Przewodniczący  poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. 
( 10 minut przerwy) 
( rozdanie kart – głosowanie – przeliczenie głosów) 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania. 

1. Pan Dariusz Juszczyk – 10 głosów – za 
2. Pan Zbigniew Adamski – 5 głosów – za 

 
 

Pan Dariusz Juszczyk został wybrany wiceprzewodniczącym . 
Pan Przewodniczący odczytał uchwałę o wyborze wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Sędziszowie, wybrani zostali: 
Wójcik Bożena 
Dariusz Juszczyk 
Uchwała Nr I/3/2014 
 
Stwierdzam że podczas obrad dzisiejszej sesji Rada Miejska wypełniła ustawowy 
obowiązek i dokonała ukonstytuowania się poprzez wybór: przewodniczącego i dwóch 
wiceprzewodniczących. 
 
Przystępujemy do kolejnego punktu obrad: „Złożenie sprawozdania finansowego o 
stanie gospodarki przez Burmistrza Sędziszowa Wacława Szarek 
 
Ad. 10 
Pan Burmistrz odczytał sprawozdanie o stanie gospodarki finansowej gminy 
 
Ad. 11 
Kolejnym punktem obrad jest wręczenie zaświadczenia o wyborze na funkcję 
Burmistrza. 
 
Proszę Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Panią Bożenę Chyla  o 
wręczenie dokumentu. 



Nastąpiło wręczenie zaświadczenia o wyborze. 
Pan Wacław Szarek odczytał ślubowanie: 
„Obejmując urząd burmistrza Sędziszowa, uroczyście ślubuję że dochowam 
wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 
publicznego i pomyślności mieszkańców gminy Sędziszów”. 
 
Pan Przewodniczący – stwierdzam że Burmistrz Wacław Szarek złożył wymagane 
prawem ślubowanie a tym samym objął Urząd Burmistrza Sędziszowa. 
 
Przemówienie Burmistrza 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, , Szanowni goście, Szanowni mieszkańcy 
Miasta i Gminy Sędziszów 
  
Obejmując urząd Burmistrza Sędziszowa na kolejną kadencję pragnę z głębi serca 
podziękować naszym mieszkańcom za obiektywną ocenę dotychczasowych osiągnięć 
naszego samorządu, chcę podkreślić wspólnych osiągnięć Rady Miejskiej, Urzędu i 
wszystkich środowisk. 
Proszę o współpracę i pomoc na kolejne lata budowy rozwoju naszej gminy. Deklaruję 
pełne poświęcenie, uczciwość i pracowitość dla realizacji kolejnych wielkich zadań 
które stoją przed naszą gminą. Zgodnie z przyjętą Strategią Rozwoju Gminy na lata 
2014 – 2020 i nowym okresem finansowania unijnego przyjęliśmy wiele zadań które 
powinny być realizowane i mam nadzieję na ich akceptację przez Nową Radę Miejską 
i całą społeczność gminy. 
Nie chcę składać pustych obietnic bo „złote góry” każdy może obiecać ale obiecuję 
wykorzystanie wszystkich szans dla pozyskiwania środków zewnętrznych z UE i 
innych funduszy, bardzo racjonalne i gospodarne ich wydawanie. Obiecuję wspieranie 
wszelkich inicjatyw służących rozwojowi gminy w tym społecznych i gospodarczych, 
szczególnie tworzących nowe miejsca pracy przez wspieranie rozwoju 
przedsiębiorczości, organizacji społecznych i innych. 
Będę się starał aby zrównoważony rozwój gminy obejmował wszystkie dziedziny 
życia: bezpieczeństwo, zdrowie, wychowanie i edukację, kulturę, sport, rekreację, 
historię i patriotyzm, integrację społeczną oraz pomoc dla najuboższych. 
Wszystko to można osiągnąć jeśli będzie wzajemny szacunek, rozumienie 
uwarunkowań prawnych i możliwości finansowych, kierowanie się dobrem wspólnym, 
chęcią współpracy. 
Proszę przed wydawaniem opinii i osądów działań podejmowanych przez gminę 
wgłębiać się w istotę często bardzo trudnych decyzji podejmowanych przez samorząd. 
Zawsze będziemy otwarci na wsłuchiwanie się w opinię ludzi i wyjaśnianie dlaczego 
chcemy podejmować dane decyzje. Jeszcze raz proszę wszystkie środowiska od 
Parafii z księżmi, przedsiębiorców, rolników, nauczycieli, środowiska pracownicze, 
organizacje społeczne i pozarządowe, młodzież i seniorów o włączenie się we wspólne 
budowanie dalszego rozwoju naszej małej ojczyzny - Gminy Sędziszów. 
 
Ad. 12 
Przewodniczący – kolejnym punktem dzisiejszej sesji jest powołanie stałych Komisji 
Rady Miejskiej. Szanowni radni dokonali wyboru dla siebie Komisji w których 



chcieliby pracować, członkowie komisji wybrali ze swego grona przewodniczących, 
postanowienia zostały przeniesione na treść uchwały. 
Przewodniczący odczytał uchwałę. 
Głosowanie 
14 głosów – za  uchwała Nr I/4/2014 
Stwierdzam że Rada Miejska w Sędziszowie powołała składy osobowe komisji – tym 
samym jest ukonstytuowana w pełnym zakresie i może rozpocząć swoją pracę. 
Ad. 13 
Zgodnie z art.4 ust. 1 ustawy o pracownikach samorządowych, do kompetencji Rady 
należy ustalenie warunków pracy i płacy Burmistrza. 
Proszę Panią Skarbnik o przedstawienie propozycji. 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła dotychczasowe wynagrodzenie: 
- wynagrodzenie zasadnicze – 5400 
- dodatek funkcyjny – 1900 
- dodatek stażowy 20% 
- dodatek specjalny – 40% 
Maksymalnie płaca zasadnicza może wynosić 5900zł. 
Radny J. Strzelec 
- uważam że na dzisiejsze czasy powinno zostać jak było, wnioskuję o pozostawienie 
na dotychczasowym poziomie, podwyżka będzie źle widziana. 
Pan Przewodniczący 
- stawiam wniosek o podniesienie płacy zasadniczej o 300zł, 4 lata temu też była taka 
sytuacja i nie daliśmy podwyżki. 
Zapytał kto jest za tym aby płacę zasadniczą dla Burmistrza podnieść o 300zł? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- może powinniśmy się zapoznać jakie było dotychczasowe wynagrodzenie brutto, 
mamy 5 nowych radnych i oni nie wiedzą. 
Pani Skarbnik 
- dotychczasowe wynagrodzenie brutto wynosiło 11.300zł. 
Radny M. Żelezik 
- propozycja radnego Strzelca jest adekwatna do sytuacji w kraju i gminie, wiemy jaka 
jest sytuacja rolników i sadowników. W każdej chwili można podnieść, zobaczymy po 
uchwaleniu budżetu jaka jest sytuacja. Wiemy o tym że muszą być ustalone warunki 
pracy i płacy dla Burmistrza ale uważam że powinniśmy zostawić na dotychczasowym 
poziomie.  
Stawiam wniosek o pozostawienie wynagrodzenia burmistrza na dotychczasowym 
poziomie. 
Pani Sekretarz 
- stosunek pracy jest z wyboru, w związku z tym musi mieć ustalone wynagrodzenie. 
Są 2 wnioski jeden zostawić dotychczasowe wynagrodzenie i drugi podnieść płacę 
zasadniczą o 300zł. Pozostałe składniki osiągnęły maksymalne wysokości, dalej 
idącym jest wniosek Przewodniczącego Rady. 
Pan Przewodniczący 



- poddał pod głosowanie podniesienie płacy zasadniczej Burmistrza o 300zł – będzie 
to kwota 5700zł. 
Głosowanie 
8 głosów – za 
3 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się 
Odczytał uchwałę w sprawie ustalenia warunków pracy i płacy dla Burmistrza 
Głosowanie 
9 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się                  uchwała Nr I/5/2014 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- w imieniu swoim i kolegi D. Juszczyka podziękowała Radzie za wybór ich na 
funkcje wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy ktoś z Państwa radnych lub gości chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
Porządek obrad został wyczerpany. 
Zamykam obrady I sesji Rady Miejskiej kadencji 2014 – 2018. 
                         
                                        Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                    Sekretarz                               Przewodniczył 
 


	Pan Z.Konieczny

